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01) Goedkeuring van het verslag van de Raad van Bestuur van 

08/10/2019 
• Goedgekeurd zonder commentaar 

02) BDF - CA: afwezigheid van Veerle Van den Eede: uitnodiging 

van Melis Yalcin als waarnemer. 
• GM legt uit dat Veerle binnenkort met zwangerschapsverlof zal zijn. VFG vroeg of 

Melis Yalcin de vergaderingen van de Raad van Bestuur kon bijwonen en dit was 

heel goed mogelijk op het niveau van de Raad van Bestuur van BDF. 

• ThD bevestigt dat dit reeds met betrekking tot hem was gedaan, in afwachting 

van zijn benoeming door de AG ter vervanging van ThK. 

• De Raad van Bestuur heeft hiermee ingestemd. De formalisering moet naar Melis 

Yalcin gestuurd worden.... 

03) UNCRPD - 10 jaar van het actieprogramma van de Conventie - 

tweede semester - Brochures : Follow-up 
• OME legde uit dat de verzoeken om aanpassing van de brochures zojuist zijn 

geïntegreerd, maar dat ze moeten worden herzien. Elk boekje is ongeveer 5 

pagina's lang. Zij zullen aan de Raad van Bestuur worden toegezonden met een 

redelijke antwoordtermijn. Het idee is om ze voor het einde van het jaar naar de 

regeringen en parlementen te sturen...  

• De Raad van Bestuur gaat akkoord met het volgende 

• GM vraagt om het juiste te doen, maar er is geen absolute urgentie... 



04) EOF - raad van bestuur 2019/11/09-10: GM+PG-verslag 
• GM legde uit dat de eerste ochtend gewijd was aan toegankelijkheid. Frankrijk 

presenteerde 3 voorbeelden: een goede en twee slechte voorbeelden.  

o De hervorming van de huisvestingswet van 2018 is volledig negatief. De 

wet van 2005 bepaalde dat alle sociale woningen toegankelijk moeten zijn. 

De nieuwe wet verlaagt de ambities tot 20% van de toegankelijke of zich 

ontwikkelende woningen.... Het is een stap terug. De verenigingen werden 

niet geraadpleegd. 

o Lyon: zeer succesvol toegankelijkheidsplan. De stad heeft verenigingen 

betrokken 700 openbare gebouwen zijn nu toegankelijk, bussen zijn 

toegankelijk.... 

o SNCF-vervoer: voorbeeld van een zeer slecht onderhandelingsproces 

• Nieuwe commissie: EDF zal de contacten uitbreiden. Zij hebben duidelijk gemaakt 

dat zij de BDF nodig hebben in hun contacten met de gekozen voorzitter van de 

Raad van de Europese Unie, Charles Michel. Catherine Naughton (CN) stelde voor 

om de brief mede te ondertekenen op haar adres.  

o GM heeft het secretariaat gevraagd contact op te nemen met Florence 

Pottier om te proberen een afspraak te maken met EDF. Niets weerhoudt 

de BDF ervan om Charles Michel elders te ontmoeten.... 

o Betreffende een vergadering met Didier Reynders, vraagt GM om Florence 

Pottiez eveneens te interviewen eveneens om te proberen om het te 

krijgen. 

• Europese strategie voor gehandicapten: Yannis Vardakastanis (YV) zei dat hij 

teleurgesteld was dat de openbare raadpleging meer gewicht in de schaal kon 

leggen dan het standpunt van het EOF. 

o Nadia Haddad (NH) stelde voor om allianties aan te gaan met andere 

NGO's om meer gewicht in de schaal te leggen. YV heeft hem afgesneden. 

In het algemeen, als het, is het niet door toeval.... GM zegt het niet weet 

wat het over is, maar er was een spanning tussen YV en NH. 

• De financiën van EDF zijn gezond 

• Twee organisaties die lid zijn geworden: 

o de Zwitserse Nationale Raad, een grote organisatie, met veel leden en een 

groot budget... 

o Sight savers, ook een organisatie met een groot financieel gewicht. 

• Beoordeling van de naleving van de statuten van het EOF door de leden 

o Een eerste reeks organisaties werd door het ledencomité geëvalueerd. 

o Over het algemeen zijn er geen grote problemen: zij waren de organisaties 

van de uitvoerende leden. 

o Vier organisaties zijn echter problematisch omdat er documenten 

ontbreken, waaronder documenten die betrekking hebben op de eis dat 

51% van de personen met een handicap bij de procedure betrokken moet 

zijn. 

o Voor de rest is er nog geen timing, maar als het de beurt aan de BDF is, 

hebben we 2 maanden de tijd om de nodige onderdelen te leveren. Wij 

adviseren u op basis van concrete aanvragen 

• Terugkeer van de Werkgroep voor de Rechten van de Mens: voor België  

o GM wees op de mate van armoede onder mensen met een handicap en het 

gebrek aan betrokkenheid van adviesraden bij besluitvormingsprocessen. 

o Zij wees erop dat verscheidene landen erop wezen dat gedwongen 

institutionalisering een gangbare praktijk blijft. 

o Collega's in de Noordse landen hebben financiële problemen die het 

moeilijk maken om actief toezicht te houden. 

• Terugkeer van het Vrouwencomité 

o Er is veel gesproken over CEDAW-processen... 

o De betrokkenheid van het BDF bij het opstellen van zijn alternatieve 

CEDAW-rapport werd als voorbeeld gegeven. 

o Het EOF moet een agenda voor gendergelijkheid "Peking 2025" hebben. 



• Presentatie van de werkzaamheden die in Finland zijn uitgevoerd op het gebied 

van humanitaire risicobeperking en de opvang van buitenlandse vluchtelingen, 

worden verschillende NGO's gesubsidieerd voor dit doel. 

• Sociaal beleid 

o GM legde uit dat het ernaar uitziet dat deskundigen op het gebied van 

institutionele overgang voor specifieke werkzaamheden zullen worden 

uitgenodigd. Haydn Hammersley zal dit voor elkaar krijgen. 

o Er zal een e-mailwerkgroep voor inclusief onderwijs worden opgericht. 

Belanghebbenden moeten zich melden. Niemand lijkt geïnteresseerd in de 

BDF. Wees voorzichtig, deze GT's zijn moeilijk te volgen. 

• AIDA: ze zijn er trots op te kunnen aankondigen dat AIDA een budget van CHF 5 

miljoen heeft en dat dit volgend jaar verdubbeld zal worden. 

• Gedeeltelijke vernieuwing van VN-deskundigen:  

o OME legt uit dat de kandidaturen minstens 6 tot 12 maanden op voorhand 

moeten worden voorbereid: lobbyen is noodzakelijk en er is duidelijke 

steun van de regering nodig, aangezien de Belgische stemmingen worden 

onderhandeld rekening houdend met alle gebieden waarop er mandaten 

moeten worden gegeven. 

o het secretariaat verzoekt de OME contact op te nemen met mevrouw 

Joosten van de AE. 

• Klokkenluider: GM legt uit dat zij CN apart heeft verteld dat dit in het 

arbeidsreglement moet worden opgenomen. Zij zal hier rekening mee houden 

 

05) CE - Disability High Level Group - Octobre 2019 - Gauthier 

Cocle ou Joachim Lommelen - Gauthier Cocle ou Joachim 
Lommelen 

• Joachim Lommelen is de vertegenwoordiger van het controlemechanisme. Hij 

legt dat uit: 

o de laatste DHLG-bijeenkomst was een overgangsvergadering tussen de 

oude en de nieuwe versie. Officieel kan hij er niet veel over zeggen...  

o de nieuwe commissaris die belast is met de gelijkheid van mannen en 

vrouwen is zeer strikt wat de beginselen betreft. Zij verbindt zich ertoe 

de UNCRPD-verwachtingen te integreren in de PH 2020-2030-strategie 

van de EU. 

o op het niveau van het proces met betrekking tot de nieuwe PH-

strategie van de EU ziet hij geen specifieke problemen:  

o Officieel zal de follow-up van het VNCRPD bij DG Justitie worden 

ondergebracht, maar onder de verantwoordelijkheid van het 

Commissielid voor Gelijkheid➔ zullen er onderhandelingen worden 

gevoerd om de praktische werkwijze te verduidelijken. 

• GM bedankt JL. Zij verklaarde dat BDF haar aanwezigheid in de raad van 

bestuur van BDF op prijs stelt. Zij garandeert dat als er vertrouwelijke 

kwesties zijn, de aanwezigen de striktste vertrouwelijkheid zullen respecteren. 

Ze vroeg hem of het interessant zou zijn om Didier Reynders aan te moedigen 

zich in te zetten voor het thema "handicap". 

o JL is hier niet van overtuigd. Hij kent de nieuwe commissaris nog niet, 

maar zij zal meer mogelijkheden hebben om zich op handicaps te 

concentreren dan de gehandicapte persoon met bredere 

bevoegdheden. Gezien het transversale karakter van zijn dossiers zal 

het echter ongetwijfeld nuttig zijn om hem bewust te maken van de 

"justitiële" aspecten in verband met handicaps. Zo zal het bijvoorbeeld 

interessant zijn om de ontwikkelingen met betrekking tot de individuele 

klacht van een Oostenrijks gezin op te volgen. 

• GM wijst erop dat EDF graag had gezien dat het contactpunt zich op het 

niveau van het secretariaat-generaal had gevestigd...... 



• JL meldde dat er deze week een bijeenkomst zal plaatsvinden over de 

Europese Toegankelijkheidswet. Aan Belgische zijde was er vorige week een 

vergadering over de uitvoering van het proces. Nu moeten de bevoegde 

ministers hun verantwoordelijkheid nemen.... 

• Europese gehandicaptenkaart (EDC), zegt de Commissie dat de evaluatie aan 

de gang is en dat de resultaten daarvan in mei in een mededeling aan de orde 

zullen komen.... 

o GM herinnert ons eraan dat het BDF aan de basis ligt van het EDC-

project en dat niet alle lidstaten ons hebben gesteund, dus we willen 

graag informatie hebben om de aarzelende staten in de juiste richting 

te beïnvloeden. 

o JL merkte op dat het online-enquêteverslag in december wordt 

verwacht. Daarom moet het onderzoek onmiddellijk worden 

beantwoord. 

• Zelfstandig wonen: rapport van de deskundigengroep 

o GM: informeer ons omdat het noodzakelijk is om het keuzerecht van de 

persoon te verdedigen. Gedwongen opsluiting. Het bestuur wil 

helemaal geen psychologische zorginfrastructuur meer....... 

o OME herinnert eraan dat er verschillende mogelijkheden nodig zijn om 

een keuze te kunnen maken 

• Wat de praktische organisatie betreft, herinnert JL zich de vertegenwoordiging 

van de SPF in de DHLG: op niveau van de FOD wordt verzorgd door Gauthier 

Cocle en hemzelf. Een van de belangrijkste elementen is coördinatie. We 

zullen onze deelname aan de DHLG uitbreiden tot de focal points, niet alleen 

tot de "Group of 6" zoals voorheen. Een nieuw memorandum van 

overeenstemming is daarom noodzakelijk. Het doel is internationaal. Een 

betere coördinatie is daarom van cruciaal belang. 

• Wat de vernieuwing van VN-deskundigen betreft, vroeg GM of het 

Coördinatiemechanisme betrokken zou worden bij Buitenlandse Zaken, om 

een advies over een mogelijke Belgische aanvraag of om een aanvraag te 

ondersteunen.  

o JL antwoordde dat zij er niet echt bij betrokken zouden zijn. 

o GM legt uit dat 9 mandaten moeten worden verlengd, waaronder twee 

Europese. EDF heeft de leden van haar raad van bestuur gevraagd om 

zich te proberen te profileren. De wens is om, indien mogelijk, feedback 

te krijgen... 

o JL dringt erop aan dat de kwaliteit van de leden wordt gewaarborgd. 

o GM legde uit dat een hoogleraar hem vertelde dat de kwaliteit van het 

advies van het UNCRPD-comité slecht was. De andere comités van 

deskundigen laten hem steeds meer aan de zijlijn staan. Bovendien zijn 

onze collega's bij EDF ervan overtuigd dat de UNCRPD-experts geducht 

zijn.... 

o JL antwoordde dat hij zijn EI-collega's op dit aspect zou wijzen. 

o GM dringt erop aan dat het niet alleen Belgische kandidaten zijn. Klaus 

Lachwitz, Duitse leden van de raad van bestuur van het EOF, zei dat er 

in Brussel een belangrijke vergadering is gehouden over de 

mogelijkheid van een Europees bod.  

o JL wees erop dat dit aspect zeer ingewikkeld is. Twee jaar geleden 

kwam het project van een Europese kandidaat te laat op de 

discussietafel. Over het algemeen zijn de kandidaten een jaar van 

tevoren informeel bekend. Aan de Belgische kant waren we niet tegen 

o GM zegt dat er één naam wordt genoemd, Jared Grimm uit Ierland. Dit 

is een beetje paradoxaal, aangezien het steeds weer wordt herhaald 

dat er in het Comité een tekort aan vrouwen is...... 

o OME legt uit dat een Ierse toepassing niet verrassend zou zijn, 

aangezien de Universiteit van Galway een opleiding heeft ontwikkeld in 



de mensenrechten van mensen met een handicap bij de Universiteit 

van Utrecht...... 

o GM vraagt JL of hij de notulen van de EOF AGM's wil ontvangen... 

o JL bedankt haar, maar vindt dat het belangrijkste is om regelmatig 

dergelijke bijeenkomsten te hebben, met de Raad van Bestuur van 

BDF. 

 

06) BDF - Banken & Verzekeringen 
• Annuleringsverzekering 

• Reisverzekering 

• VISA / Mastercard 

o OME legde uit dat er verzoeken zijn gedaan aan  

▪ Belfius: gekoppeld aan VISA en Mastercard 

• U moet de VISA-kaart meenemen om een reisverzekering af 

te sluiten (repatriëring, verblijf ter plaatse in geval van 

ziekte, ...). 

• U moet de Mastercard nemen om een 

annuleringsverzekering te hebben (vlucht, trein, hotel, ...). 

• Dit alles brengt kosten met zich mee 

▪ Touring assistance: biedt geen oplossing voor non-profit 

organisaties. Alleen individuele oplossingen voor het jaar of voor 

bedrijven, maar voor een groter aantal reizen dan wat de BDF doet. 

▪ Bijstand van de euro, antwoord nog niet ontvangen 

o Uit een analyse van de ontvangen antwoorden blijkt dat het aantal reizen 

per jaar het beste kan worden vastgesteld door systematisch een 

annuleringsverzekering af te sluiten wanneer het gaat om een reis die door 

een EOF-teruggave wordt gedekt. 

o De Raad van Bestuur is van mening dat op deze basis nog steeds 

gefragmenteerde betalingen worden gedaan. 

o PG legt uit dat bij een ongeval in het buitenland de arbeidsverzekering 

enkel het Belgische grondgebied dekt. KVG sluit aanvullende verzekering af 

o ThD vestigt de aandacht op het feit dat als hij voor het BDF reist, hij het 

vliegticket kan betalen met zijn persoonlijke visumkaart, die hem dekt in 

geval van annulering. 

o OME zei dat het secretariaat dit van geval tot geval zal proberen te 

overwegen. 

 

07) CoE - GREVIO - Deskundigengroep voor de bestrijding van 
geweld tegen vrouwen en huiselijk geweld: "Alternatief verslag". 

• OME legt uit dat het voor hem en Khadija niet mogelijk was om elkaar te 

ontmoeten om de ontwerptekst af te ronden. Dit zal donderdag gebeuren. Het 

ontwerp wordt per e-mail naar de leden van de Raad van Bestuur gestuurd. De 

tekst zal eind november, begin december, aan de Commissie Grevio worden 

toegezonden. 

 

08) EG - EU-strategie inzake handicaps 2010-202020 :  
• EESC - Openbare hoorzitting - 21/10/2019 : PG & OME notulen 

o PG sprak voor EDF. Hij benadrukte sterk dat de implementatie van 

UNCRPD voor elk artikel moet gebeuren: als een persoon niet in een 

domein is opgenomen, wordt hij of zij niet opgenomen. 

• ICF-focusgroep: Verslag 

o PG legde uit dat alle aanwezigen zich over de verschillende onderwerpen 

konden uitspreken. Zij richtten zich vooral op werkgelegenheid, inclusief 

onderwijs en toegankelijkheid. De antwoorden waren consistent en 

volledig. De groep was divers, met de aanwezigheid van UNIA en de 



vakbonden. Hun standpunt kwam overeen met dat van ons, met name wat 

betreft de ETA-werkgelegenheid. 

o OME legt uit dat het ICF dit in alle lidstaten doet. ICF heeft de verschillende 
gebieden gekozen die door het project zelf worden bestreken. Het BDF en de 
Raad hebben goed werk verricht om de boodschap over te brengen. 
Aanwezig waren PG, OME, VD, KBH; CSC en FGTB van de ETA sector, Les 
Amis des Aveugles, UNIA, een voorzitter uit Brussel.... De gastenlijst werd 
beheerd door het ICF. 

 

09) EDC - EDF Online Enquête van het EOF 
• PG legt uit dat CN tijdens het bestuur van het EOF zei dat er veel Belgische 

antwoorden waren, dat is positief, maar we zullen het resultaat van de enquête 

moeten zien: als de antwoorden negatief zijn, dan zal het niet goed zijn 

• GM herinnert zich dat Joachim Lommelen leek te zeggen dat de antwoorden 

positief waren.... Als we afspraken hebben met Charles Michel en Didier Reynders 

zijn dit aspecten die besproken moeten worden. 

 

10) SDG-Forum-2020  
• BDF-project 

o De OME herinnerde eraan dat zij tijdens de vergadering van de raad van 

bestuur van oktober verslag heeft uitgebracht over het SDG-forum. 

Daarnaast ontvingen we de video's van EDF. Hij vroeg om de prijs om deze 

video's in het Frans, Nederlands en Duits aan te passen, zowel wat betreft 

geluid als ondertiteling. Het idee is om ze te gebruiken om een animatie te 

ontwikkelen voor gebruik in een SDG 2020 Forum workshop. Deze 

animatie kan gebruikt worden door BDF lidorganisaties met hun leden. Ze 

konden in ieder geval worden gebruikt op websites. Hooguit kunnen we 

proberen ze te laten uitzenden op RTBF / VRT...... 

o De Raad van Bestuur heeft zijn belangstelling voor het idee geuit. Te zien 

op basis van de kosten. 

o GM meldt dat 2020 het jaar van het honderdjarig bestaan van ASPH wordt. 

o PG meldt dat 2020 het 75-jarig bestaan van KVG zal zijn. 

 

11) UNCRPD-Coördinatiemechanisme - Toekomstig Federaal Plan 

voor Gehandicapten - Bijeenkomst in november 
• OME lichtte toe dat het punt op de agenda voor informatie staat. De CSNPH zal er 

zijn, maar er zal een terugkeer naar het BDF zijn als het nuttig is. 

 

12) CSA - Toegankelijkheidshandvest voor kwaliteit - 

Slotdocument 
• OME heeft uitgelegd dat zij de informatie heeft ontvangen dat het document is 

afgerond, maar dat het nog niet is gevalideerd door de CSA-autoriteiten. Wordt 

daarom voortgezet, dus 

 

13) Duitstalige Gemeenschap - Horen in het Parlement naar 
aanleiding van het verzoekschrift voor een adviesraad voor 

gehandicapten: PSch + PG-verslag. 
• PG legde uit dat hij van buitenaf aanwezig was en dat hij de indruk had dat men 

begreep waar het allemaal om ging. 

• PSch benadrukt het belang van de aanwezigheid van PG omdat het belang hecht 

aan het werk van het Kleines Forum. We zijn ontvangen door de commissie van 

het Parlement. 4. De Commissie werkgelegenheid en sociale zaken van het 

Parlement. Er waren wij en 3 verenigingen, maar 2 verenigingen hadden niet 

besloten om deel te nemen. Dit is nog maar het derde verzoekschrift dat bij het 



Parlement is ingediend sinds de mogelijkheid bestaat. Op partijniveau ontbrak de 

ESP (meerderheid), Ecolo (oppositie) was afwezig. De Dienststelle was sterk 

vertegenwoordigd. De vertegenwoordiger van de minister van Sociale Zaken was 

helaas aanwezig, omdat wij ervoor pleiten dat het gehandicaptenbeleid niet over 

sociale zaken gaat. 

• PSch geeft aan dat :  

o de overheid wordt een actor en beperkt zich niet tot het zeggen tegen de 

vereniging "doe het en dan zullen we zien of we het zullen financieren". De 

petitie was gebaseerd op een juridisch advies van het Max Plankplan 

Instituut waarin staat dat er voor sociale en economische rechten een 

duizelingwekkende situatie kan ontstaan, maar voor politieke rechten moet 

dit onmiddellijk gebeuren. 

o de minister zou hebben gezegd dat hij aan een project werkt en dat het in 

2022 zou worden afgerond. We moeten een project met stappen 

verwachten. Het beschikbare budget zou 30.000€ bedragen, terwijl Peter 

150.000€ had gepland. 

o werd de minister waarschijnlijk gedwongen om een voorstel te doen 

vanwege de petitie. Hij heeft ongetwijfeld ook een beetje gelogen....... 

• Voor GM is 30.000 euro al iets om vergaderingen te organiseren, een ruimte te 

plannen.... Maar het is niet genoeg om personeel te hebben. Als dit gebeurt, en 

als ze niet vereisen dat je een non-profit statuut hebt, moet je minstens de 

oprichting van een raad krijgen. Vanaf dat moment is er geen ondubbelzinnigheid 

meer: het is een officiële instantie. 

 

14) EOF - Gedragscode en beleid ter bescherming van de 

klokkenluider 
• De OME herinnerde eraan dat dit in het punt van het bestuur van het EOF aan de 

orde komt: GM heeft CN geïnformeerd dat dit in het arbeidsreglement moet 

worden opgenomen. 

 

15) Europese Unie : 
• Verzoek om een ontmoeting met president Charles Michel 

• Verzoek om een ontmoeting met commissaris Didier Reynders 

a. GM herinnert u eraan om advies in te winnen bij Florence Pottier...  

b. GM vraagt om in de brief aan Didier Reynders op te nemen dat er wordt 

gesproken over het plaatsen van dit in DG Justitie.  

c. PG herinnert eraan dat de gouverneur van de Nationale Bank, Pierre 

Wunsch, Didier Reynders' chef-staf was op het moment dat de brief werd 

verstuurd➔ via PG 

• OME zegt het CN de overeenkomst van BDF over de gezamenlijke BDF-EDF brief 

op Woensdag of Donderdag zal verzenden. 

 

16) UNCRPD - Gedeeltelijke vernieuwing van het Comité voor de 

rechten van personen met een handicap 
• Dit punt werd besproken in de vergadering met het coördinatiemechanisme. 

• OME vraagt of iemand van de BDF zich wil profileren om lid te worden van het VN 

Comité? Niemand vrijwilligers 

 

17) Ontwikkelingssamenwerking - Universele Conferentie over 

sociale bescherming: OME-verslag 
• OME legt de inhoud uit  

o Zeer interessant over hoe je zoveel mogelijk mensen over de hele wereld 

door de sociale zekerheid gedekt kunt krijgen. De titel was nogal 

misleidend. We hebben het niet gehad over de universele uitkering. 



o Op dit moment is 72% van de wereldbevolking niet gedekt door de sociale 

zekerheid. 

o Een reeks interventies, waaronder enkele van mensen die verbonden zijn 

met de christelijke en socialistische mutualistische wereld. In landen waar 

onderlinge waarborgmaatschappijen worden opgericht, is het vaak een 

wederzijds fonds dat wordt gesteund door een coöperatie, omdat er een 

minimuminkomen nodig is om bij te dragen. Coöperaties geven deze kans. 

Ook wordt opgemerkt dat vrouwen een zeer actieve rol spelen in 

coöperaties in Afrika. Voor het BDF is het interessant om zich in deze 

reflectie te verdiepen. 

o Internationale samenwerking maakt vaak deel uit van de eisen van EDF. In 

de toekomst zou het BDF op lange termijn kunnen reageren op EDF.  

• GM legt uit dat sommige EOF-collega's meer ontvankelijk zijn voor een investering 

in humanitaire hulp, het zijn NGO's die naar landen gaan waar zich problemen 

voordoen op het gebied van handicaps. Zij gaan als deskundigen, voor betaalde 

missies. 

• OME: Ik kan me niet voorstellen dat mensen van het BDF als experts naar het 

buitenland gaan, maar met organisaties in ontwikkelingslanden werken aan 

gehandicaptenvraagstukken, ja. Het is meer een gewetensonderzoek. Dat hebben 

we al gedaan met een aantal landen: Algerije, Tunesië, ... over het opstellen van 

een alternatief verslag. Het is onze competentie  

• GM vroeg wie deze conferentie coördineerde? 

• OME antwoordde dat het DG Economische Zaken was. 

• GM stelt voor om hen af en toe te vertellen dat de BDF een nuttig instrument kan 

zijn in deze context: de BDF kan een gesprekspartner zijn. 

 

18) Diversen 
• ThD wijst erop dat hij het betreurde dat het gebrek aan communicatie van de BDF 

op Twitter →minder doet, meer communiceert dan veel doet, maar dat dit niet 

bekend is....  

• GM legde uit dat Frederik naar de Raad van Bestuur kwam om uit te leggen hoe we 

in de toekomst zullen werken. Hij moet het komen doen in de Raad van Bestuur 

van BDF. 

• OME legde uit dat het gepland was voor dit bestuur, maar Frederik is met verlof. 

Het zal voor december zijn. 


